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To był dla mnie zaszczyt służyć jako ambasador USA w Polsce.
Bix Aliu, charge d’affaires w ambasadzie USA w Warszawie,
będzie  teraz  reprezentował  USA  w  Polsce.  Dziękuję  i  do
zobaczenia  –  napisała  na  „Twitterze”  Georgette  Mosbacher,
która kończy misję dyplomatyczną w Polsce.

Wcześniej  także  za  pośrednictwem  mediów  społecznościowych
dyplomatka opublikowała nagranie wideo, w którym podsumowuje
swoje osiągnięcia i mówi o ciepłych uczuciach, jakimi darzy
Polaków.

Na  nagraniu  Georgette  Mosbacher  mówi,  że  dzień,  w  którym
prezydent  Donald  Trump  poprosił  ją  o  objęcie  stanowiska
ambasadora w Polsce, był jednym z najbardziej zaszczytnych
momentów jej życia. Jak zapewniła, każda minuta w Polsce była
dla  niej  prawdziwą  radością,  a  Polaków  darzy  szczerym
uczuciem.

„Poczytuję sobie za zaszczyt, że mogłam reprezentować Stany
Zjednoczone Ameryki w waszym wspaniałym kraju” – powiedziała
ustępująca ambasador. Przyznała, że planuje wracać do Polski,
bo w głębi serca będzie tęsknić za czasem spędzonym w Polsce.

Amerykańska ambasada w Warszawie opublikowała na „Twitterze”
nagranie, na którym widać, jak Mosbacher wyjeżdża z budynku
amerykańskiej  ambasady,  eskortowana  przez  motocyklistów.
„Żegnamy ambasador USA w Polsce Georgette Mosbacher. Przed
wylotem na Panią Ambasador czekała niespodzianka – członkowie
Harley Owners Group Warsaw Chapter zapewnili Pani Ambasador
wyjątkową eskortę w drodze na lotnisko. Bardzo dziękujemy Pani
Ambasador,  till  we  meet  again!”  –  czytamy  we  wpisie
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amerykańskiej  ambasady.
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